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O súčasnom stave, ako aj budúcnosti Parku kultúry a oddychu (PKO) na nábreží v Bratislave dnes rokujú
poslanci mestského zastupiteľstva. Primátor Ďurkovský by mal informovať o rokovaniach so spoločnosťou
Henbury Development, ktorá vlastní pozemky pod PKO. Po marcových rokovaniach s občianskymi
aktivistami totiž navrhol odkúpenie pozemkov za prijateľnú cenu. Mesto by sa malo vyjadriť aj k
udalostiam zo 14. apríla, keď investor začal búrať budovu PKO. Práce boli nakoniec zastavené, pretože
búracie povolenie bolo predĺžené do konca roka 2011. Zároveň by malo zverejniť všetky zmluvy,
dokumenty a dohody v súvislosti s PKO. Na tento krok ho vyzvala časť poslancov a občianski aktivisti. Sú
totiž presvedčení, že niektoré publikované údaje okolo búracieho povolenia a ďalších záležitostí sú mätúce
a nejasné.
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